



Menang 100 Telefon Pintar dengan Halo Telco

Halo Halo!

Anda berpeluang untuk memenangi 1 telefon pintar setiap hari dari 1 OKTOBER sehingga 31 DISEMBER 2020!

Wow bestnya!

10 Pocophone untuk dimenangi sebagai Hadiah Extravaganza!!!

Bagaimana untuk Menang?

Langgan mana-mana plan M6, M10, TuneUNL, UNL30 menggunakan aplikasi Halo Go dan berpeluang memenangi hadiah harian iaitu telefon pintar.

TERMA DAN SYARAT

Dengan menyertai Peraduan ini, Peserta bersetuju untuk mematuhi dan terikat dengan Terma dan Syarat, dan keputusan Penganjur. Penyertaan tidak boleh dipindah milik atau ditukarkan.

TEMPOH PERADUAN

1 Oktober 2020 – 31 Disember 2020, 11.59pm

Kelewatan, kehilangan, atau penghantaran yang salah akan dibatalkan. Halo Telco berhak meminda atau melanjutkan Tempoh Promosi secara mutlak.

KELAYAKAN

Peraduan ini terbuka kepada individu berumur tiga belas (13) tahun ke atas yang merupakan penduduk Malaysia / warga asing di Malaysia.

Halo Telco berhak untuk mengesahkan kelayakan setiap peserta dan membatalkan kelayakan mana-mana orang yang tidak layak daripada (i) penyertaannya dalam pertandingan ini; dan (ii) menghendaki pemulangan apa-apa hadiah yang diberikan. Dalam acara sedemikian, Halo Telco berhak untuk memilih pemenang baru untuk hadiah dan / atau melupuskan hadiah dengan apa jua cara yang difikirkan sesuai, mengikut budi bicara mutlak.

HADIAH

Hadiah Harian Smartphone android 100 unit
Tambahan 10 unit Pocophone

Sebarang hadiah yang digambarkan dalam bahan Peraduan hanya untuk tujuan ilustrasi sahaja. Hadiah sebenar mungkin berbeza dari mana-mana hadiah yang dibayangkan. Halo Telco tidak akan bertanggungjawab untuk apa-apa kos atau perbelanjaan yang tidak dinyatakan dengan jelas di bahagian Hadiah. Halo Telco berhak membuat, atas budi bicara mutlakanya, perubahan dalam senarai hadiah.

PENGISYTIHARAN PEMENANG

7 Pemenang akan diumumkan melalui Halo Telco HQ Facebook Live setiap minggu pertandingan sehingga ia berakhir.

Semua pemenang akan dipilih berdasarkan cabutan bertuah. Pemenang akan dihubungi menerusi panggilan telefon secara langsung semasa pengumuman Facebook Live. Sebanyak 3 percubaan panggilan telefon langsung akan dibuat kepada nombor telefon bimbit pemenang Halo Telco, dan kelayakan akan dilucutkan dan diberikan kepada pemenang yang dipilih seterusnya jika pemenang tidak dapat dicapai.

Keputusan Penganjur adalah muktamad. Tiada surat-menyurat atau rayuan lanjut akan dilayan.

KETIDAK LAYAKAN

Semua penyertaan yang diterima di luar Tempoh Peraduan akan dibatalkan secara automatik.

Maklumat peribadi yang diberikan tidak lengkap atau tidak tepat akan dibatalkan.

Pihak penganjur berhak, mengikut budi bicaranya sendiri, untuk mengesahkan dan memastikan kesahan penyertaan dan untuk membatalkan kelayakan mana-mana peserta didapati atau disyaki mengubah atau mengganggu proses dan operasi Peraduan atau pelanggaran Peraturan-Peraturan Peraduan.

PERSETUJUAN

Dengan menyerahkan maklumat peribadi anda, anda bersetuju menerima maklumat dari Halo Telco yang mengandungi tawaran dan perkembangan yang kami akan menarik minat anda.

PEMBATASAN LIABILITI

Halo Telco mempunyai hak untuk membuat perubahan terhadap mana-mana hadiah atau peraturan tanpa pemberitahuan terlebih dahulu.